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WO-ZA.0022.32.2017 

 

Protokół Nr 113/17 

Zarządu Powiatu Gostyńskiego 

z dnia 30 listopada 2017 r. 

 

Ad 1) 

Sto trzynaste posiedzenie Zarządu Powiatu Gostyńskiego otworzył Starosta Robert Marcinkowski 

o godz. 12:00. 

 

Ad 2) 

Starosta Robert Marcinkowski stwierdził, że Zarząd jest władny podejmować uchwały, gdyż jest 

zachowane quorum.   

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad 3) 

Starosta Robert Marcinkowski przedstawił proponowany porządek posiedzenia Zarządu. 

 

Starosta Robert Marcinkowski zaproponował dodanie do porządku obrad punktu: 

6 f) o treści: „Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Gostyńskiego w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/185/17 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 

30 marca 2017 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne zadania 

w 2017 r.” 

 

Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak zaproponowała dodanie do porządku obrad punktów: 

6 g) o treści: „Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady 

Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2017 rok”, 

6 h) o treści: „Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady 

Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gostyńskiego na lata 2017- 2028”, 

6 i) o treści: „Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Gostyńskiego w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2017 r. nie wygasają 

z upływem roku budżetowego”. 

 

Sekretarz Leszek Maliński zaproponował dodanie do porządku obrad punktu: 

5 j) o treści: „Rozpatrzenie wniosku Firmy Invest Lim Sp. z o.o. w sprawie przedłużenia terminu 

wykonania robót budowlanych „Termomodernizacja budynku SPZOZ w Gostyniu, Pl. K. 

Marcinkowskiego 8/9, 63-800 Gostyń”, 

6 j) o treści „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 108/717/17 w sprawie 

przeprowadzenia kontroli w Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki Zdrowotnej w 

Gostyniu”, 

6 k) o treści: „Podjęcie uchwały w sprawie określenia sposobu wykonania uchwał Rady Powiatu 

Gostyńskiego”, 

6 l) o treści: „Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu”. 
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Wicestarosta Czesław Kołak zaproponował dodanie do porządku obrad punktu: 

5 k) o treści „Rozpatrzenie wniosku radnej Rady Powiatu Doroty Kaźmierczak w sprawie 

przekazania kostki chodnikowej pochodzącej z demontażu w Dzięczynie na przebudowę 

chodnika w Łęce Wielkiej wzdłuż drogi powiatowej.” 

 

Zaproponowane zmiany przyjęto w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

Porządek posiedzenia przyjęto w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

Porządek posiedzenia stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad 4) 

Protokół Nr 110/17 z dnia 13 listopada 2017 r. został przyjęty w wyniku głosowania: 

5 głosów „za”. 

 

Protokół Nr 111/17 z dnia 16 listopada 2017 r. został przyjęty w wyniku głosowania: 

5 głosów „za”. 

 

Protokół Nr 112/17 z dnia 21 listopada 2017 r. został przyjęty w wyniku głosowania: 

5 głosów „za”. 

 

Ad 5 a) 

Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Krobi w sprawie objęcia 

honorowego patronatu oraz ufundowania nagród dla uczestników finału wojewódzkiego Licealiady 

w Halowej Piłce Nożnej przedstawił Etatowy Członek Zarządu Janusz Sikora. (nr sprawy: 

BPR.0363.70.2017) 

 

Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 

„Dyrektor ZSOiZ w Krobi zwraca się z prośbą o objęcie przez Starostę Gostyńskiego honorowego 

patronatu nad finałem wojewódzkiej Licealiady w Halowej Piłce Nożnej, która odbędzie się 

12 grudnia 2017 r. w hali widowiskowo-sportowej ZSOiZ w Krobi. Biuro Promocji i Rozwoju 

Powiatu proponuje objąć patronatem finał wojewódzkiej Licealiady w Halowej Piłce Nożnej oraz 

przeznaczyć kwotę 200 zł brutto na pokrycie kosztów zakupu statuetek i dyplomów jako nagród dla 

uczestników tego finału.” 

Członek Zarządu Damian Walczak zaproponował zwiększenie tej kwoty ze względu na rangę 

imprezy.  

 

Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił przeznaczyć kwotę 400 zł brutto na 

pokrycie kosztów zakupu statuetek i dyplomów jako nagród dla uczestników tego finału.  

Odpowiedzi udzieli BPR. 

 

Ad 5 b) 

Wniosek Rady Sołeckiej Siemowa w sprawie wykonania chodnika wzdłuż drogi powiatowej od 

przystanku autobusowego do cmentarza przedstawił Wicestarosta Czesław Kołak. (nr sprawy: KD-

DR.0363.106.2017) 

 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

„W najbliższym czasie, tj. w latach 2018-2019, w linii przyszłego chodnika będzie usytuowana 

kanalizacja sanitarna, której inwestorem będzie gmina Gostyń, w związku z powyższym budowa 

chodnika może być realizowana po 2019 roku.” 
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Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi zgodnej 

z opinią wydziału.  

Odpowiedzi udzieli KD-DR. 

 

Ad 5 c) 

Wniosek Rady Sołeckiej Siemowa w sprawie oświetlenia ścieżki pieszo-rowerowej z Kosowa do 

Siemowa przedstawił Wicestarosta Czesław Kołak. (nr sprawy: KD-DR.0363.106.2017) 

 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

„Jest to zadanie własne gminy, koszt z opracowaniem dokumentacji szacuje się na około 80 000 zł 

brutto, należy położyć kabel zasilający oświetlenie oraz ustawić 16 punktów oświetleniowych.” 

 

Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi zgodnej 

z opinią wydziału.  

Odpowiedzi udzieli KD-DR. 

 

Ad 5 d) 

Wniosek Rady Sołeckiej Siemowa w sprawie budowy chodnika długości 150 m na odcinku od 

posesji nr 4 do istniejącego chodnika przy stawie koło świetlicy wiejskiej przedstawił Wicestarosta 

Czesław Kołak. (nr sprawy: KD-DR.0363.106.2017) 

 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

„Wniosek jest zasadny, koszt ułożenia chodnika szacuje się na około 35 000 zł brutto”. 

 

Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi zgodnej 

z opinią wydziału informując jednocześnie, że sprawa będzie przedmiotem rozmów 

pomiędzy Powiatem Gostyńskim a gminą Gostyń.  

Odpowiedzi udzieli KD-DR 

 

Ad 5 e) 

Wniosek Sołtysa wsi Rokosowo Marcina Perdona oraz radnego Rady Miejskiej Piotra Jańczaka 

w sprawie zaplanowania w budżecie na 2018 r. środków na kontynuację przebudowy drogi 

powiatowej Drzewce-Rokosowo przedstawił Wicestarosta Czesław Kołak. (nr sprawy: KD-

DR.0363.109.2017) 

 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

„Wydział informuje, że ww. zadanie nie zostało ujęte w projekcie budżetu na 2018 rok.” 

 

Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi, ww. zadanie 

nie zostało ujęte w projekcie budżetu na 2018 rok. Priorytetem jest droga Dzięczyna – 

Poniec, która jednak nie otrzymała dofinansowania, w związku z tym Zarząd podejmie 

rozmowy z samorządem gminy Poniec celem ustalenia najważniejszych zadań 

inwestycyjnych.  

Odpowiedzi udzieli KD-DR. 

 

Ad 5 f) 

Wniosek pana [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 

ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Elżbieta 

Mikstacka Naczelnik Wydziału Organizacyjnego] w sprawie zwrotu kosztów związanych z 
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regulacją wysokości wjazdu do jego posesji w związku z przebudową drogi na odcinku Daleszyn-

Stary Gostyń przedstawił Wicestarosta Czesław Kołak. (nr sprawy: KD-DR.0363.74.2017) 

 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

„Pan [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Elżbieta Mikstacka 

Naczelnik Wydziału Organizacyjnego] złożył pismo dotyczące zwrotu kosztów związanych z 

regulacją wysokości wjazdu do jego posesji nr [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; 

na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; 

jawność wyłączyła Elżbieta Mikstacka Naczelnik Wydziału Organizacyjnego]. W związku z 

przebudową drogi na odcinku Daleszyn-Stary Gostyń jezdnia została podniesiona na tyle, że wjazd 

był poniżej przebudowanej drogi. Wody z jezdni wpływały na teren jego posesji. W projekcie 

technicznym regulacja wysokościowa wjazdu nie była ujęta. Właściciel posesji wykonał regulację 

na swój koszt, która wyniosła 20 m2 x 50zł/m2 = 1 000,00 zł netto.” 

 

Zarząd Powiatu w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił odłożyć rozpatrzenie 

wniosku do czasu uzyskania opinii radcy prawnego co do możliwości prawnych zwrotu 

kosztów oraz informacji z Wydziału Komunikacji i Dróg odnośnie realizacji całości 

inwestycji i sytuacji zjazdów przy sąsiednich posesjach. 

Sprawą zajmie się KD.DR. 

 

Ad 5 g) 

Wniosek pani Darii Demniak w sprawie wyrażenia zgody na podkrzesywanie kasztanowców 

Wicestarosta Czesław Kołak. (KD.DR.613.63.2017) 

 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

„W dniu 15.11.2017 r. pocztą elektroniczną został nadesłany wniosek od Pani Darii Demniak 

dotyczący uzyskania pozwolenia na podkrzesywanie kasztanowców. Firma prowadzona przez 

Panią Darię zobowiązała się wykonać prace we własnym zakresie. Uzyskany surowiec zostanie 

sprzedany na potrzeby Zakładu Zielarskiego HERBAPOL w Poznaniu. Po wpłynięciu wniosku 

została również przeprowadzona rozmowa z przedstawicielem firmy. Wydział proponuje zlecić 

wykonanie prac na odcinku Gola - Stary Gostyń. Jeżeli firma wykona prace zgodnie z naszymi 

oczekiwaniami proponujemy rozszerzyć wykonanie prac na terenie całego Powiatu Gostyńskiego 

w ciągach dróg powiatowych. Nawiązanie współpracy pozwoliłoby na poprawę bezpieczeństwa na 

naszych drogach oraz wygenerowanie oszczędności. Podobne wnioski zostały wysłane na 

niektóre gminy naszego powiatu miedzy innymi Gmina Borek Wlkp. oraz Pogorzela.” 

 

Zarząd Powiatu w wyniku głosowania: 5 głosów „za” rozpatrzył wniosek pozytywnie oraz 

zobowiązał Wydział Komunikacji i Dróg do przygotowania projektu porozumienia. 

Odpowiedzi udzieli KD-DR. 

 

Ad 5 h) 

Wniosek Poznańskiego Towarzystwa Przyjaciół Nauk w sprawie wsparcia finansowego wydania 

Słownika Delegatów na Polski Sejm Dzielnicowy Starosta Robert Marcinkowski. (nr sprawy: 

BPR.0363.68.2017) 

 

Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 

„Poznańskie Towarzystwo Przyjaciół Nauk zamierza przygotować Słownik Delegatów na Polski 

Sejm Dzielnicowy, w którym znajdą się biogramy wszystkich przedstawicieli na Sejm Dzielnicowy - 
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w sumie ok. 1400 osób. 25 spośród nich było mieszkańcami terenów znajdujących się obecnie w 

powiecie gostyńskim. Poznańskie Towarzystwo Przyjaciół Nauk szacuje, że sama edycja 

kosztować będzie ponad 30 tys. złotych. Honoraria autorskie zaś, przy założeniu 50 zł za jeden 

biogram, daje kwotę 70 tys. złotych. Publikacja zostanie wydana pod koniec przyszłego roku. Od 

ilości funduszy zależy, czy będzie dostępną wyłącznie w wersji on-lina, czy również książkowej. 

Wobec tego organizacja zwraca się z prośbą o finansowe i merytoryczne wsparcie przy wydaniu 

publikacji. Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu uważa za bezzasadne wsparcie powyższej inicjatywy. 

Nie zabezpieczyło w budżecie środków na tego typu publikacje. Jednocześnie nie jest w stanie 

również wesprzeć tej inicjatywy w sposób merytoryczny. Wobec tego proponuje nie 

dofinansowywać tego przedsięwzięcia, przekazać natomiast Poznańskiemu Towarzystwu 

Przyjaciół Nauk kontakt do Muzeum w Gostyniu. 

 

Zarząd Powiatu w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi, że nie 

posiada środków w budżecie na ww. cel i w związku z tym nie ma możliwości finansowego 

wsparcia przedsięwzięcia. Jednocześnie Zarząd życzy powodzenia w realizacji inicjatywy. 

Odpowiedzi udzieli BPR. 

 

Ad 5 i) 

Wniosek Wydziału Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami w sprawie podjęcia 

decyzji związanej z wolnym lokalem mieszkalnym przedstawił Sekretarz Leszek Maliński. 

(nr sprawy: GN.NA.2501.48.2017) 

 

Opinia Wydziału Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami: 

„Pani Dyrektor DPS w Rogowie wystąpiła do tut. Starostwa z pismem informującym o posiadaniu 

wolnego lokalu mieszkalnego o pow. 58 m2, składającego się z 2 pokoi, kuchni, łazienki, ubikacji 

i przedpokoju znajdującym się w budynku wielorodzinnym w Ciołkowie. Do mieszkania przynależy 

piwnica oraz budynek gospodarczy. Budynki te znajdują się w trwałym zarządzie DPS Rogowo. 

Zgodnie z Uchwałą Nr XXXVIII/233/01 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 7 grudnia 2001 r. 

w sprawie zasad wynajmu lokali mieszkalnych stanowiących własność Powiatu Gostyńskiego lub 

powiatowych osób prawnych o najem lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu powiatu, a nie przeznaczonych do sprzedaży, mogą ubiegać się: 

1) osoby, które są zatrudnione w jednostkach organizacyjnych Powiatu Gostyńskiego oraz nie 

posiadają własnego lokalu mieszkalnego lub posiadają własny lokal mieszkalny, o powierzchni 

użytkowej przypadającej na członka gospodarstwa domowego mniejszej niż 5 m2, 

2) usamodzielniający się wychowankowie Domu Dziecka w Bodzewie. 

W przypadku zbiegu wniosków o wynajęcie lokalu mieszkalnego pierwszeństwo mają osoby 

zamieszkujące w gorszych warunkach lokalowych. Wydział Geodezji, Kartografii i Gospodarki 

Nieruchomościami proponuje wystąpić do wszystkich jednostek powiatowych z informacją 

o wolnym mieszkaniu i możliwością składania wniosków. W przypadku braku chętnych informację 

o możliwości najmu można ogłosić w prasie lokalnej.  

 

Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił odstąpić od wynajmu wskazanego 

lokalu oraz zobowiązać Wydział Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami do 

przystąpienia do procedury sprzedaży całej nieruchomości położonej w Ciołkowie.  

 

Ad 5 j) 

Wniosek Firmy Invest Lim Sp. z o.o. w sprawie przedłużenia terminu wykonania robót 

budowlanych „Termomodernizacja budynku SPZOZ w Gostyniu, Pl. K. Marcinkowskiego 8/9, 63-

800 Gostyń” przedstawił Starosta Robert Marcinkowski. 
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Opinia Wydziału Zarządzania i Inwestycji: 

„Wydział Zarządzania i Inwestycji informuje, że w dniu 23 listopada  firma Invest Lim Sp. z o.o. Sp. 

K., 62-081 Wysogotowo, ul. Bukowska 41 wykonująca roboty budowlane na zadaniu pn. 

„Termomodernizacja budynku SP ZOZ w Gostyniu, Pl. K. Marcinkowskiego 8/9, 63-800 

Gostyń” zwróciła się z wnioskiem o przedłużenie terminu wykonania robót do dnia 22 grudnia br. 

Ponieważ realizacja inwestycji nie zakładała zamknięcia szpitala to jedynym najmniej uciążliwym 

dla pacjentów i personelu sposobem przeprowadzenie robót było ich etapowanie co  zostało 

uzgodnione z dyrekcją oraz ordynatorami poszczególnych oddziałów. Takie rozwiązanie 

spowodowało jednak wydłużenie czasu wymiany stolarki okiennej i drzwiowej oraz instalacji 

centralnego ogrzewania i wody o ok. 2 tygodnie a tym samym opóźniło rozpoczęcie robót 

zewnętrznych elewacyjnych. Termomodernizacja szpitala oprócz m.in. docieplenia murów 

i dachów oraz wymiany stolarki obejmuje swym zakresem również wymianę dwóch istniejących 

kotłów centralnego ogrzewania. Na dzień dzisiejszy jeden z nowych kotłów został zainstalowany 

ale wymiana drugiego zgodnie z przesłaną przez Wykonawcę informacją wiązała by się 

z pozbawieniem szpitala ogrzewania i ciepłej wody na okres 14 dni. W chwili obecnej szpital 

obsługiwany jest jak dotychczas przez dwa kotły z tym, że jeden nowy i jeden stary. Takie 

rozwiązanie powoduje, że nie ma zagrożenia w dostawie ogrzewania i ciepłej wody użytkowej. 

Biorąc powyższe pod uwagę w porozumieniu z inspektorem nadzoru proponuje się przesunąć 

termin wymiany drugiego kotła c.o. do 30 maja 2018 r. (po sezonie grzewczym) a pozostałych 

robót do dnia 14 grudnia 2017 r.” 

 

Zarząd Powiatu w wyniku głosowania: 5 głosów „za” rozpatrzył wniosek zgodnie z  opinią 

Wydziału.  

Odpowiedzi udzieli i przygotuje aneks do umowy WZI. 

 

Ad 5 k)  

Wniosek radnej Powiatu Gostyńskiego Doroty Kaźmierczak w sprawie przekazania kostki 

chodnikowej pochodzącej z demontażu w Dzięczynie na przebudowę chodnika w Łęce Wielkiej 

wzdłuż drogi powiatowej przedstawił Wicestarosta Czesław Kołak.  

Poinformował, że kostka wraz z krawężnikami została przekazana gminie Poniec. 

 

Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił wystąpić do Gminy Poniec 

o wykorzystanie przekazanej kostki na przebudowę chodnika w Łęce Wielkiej. 

Odpowiedzi udzieli KD-DR. 

 

Ad 6 a) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 

ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu gostyńskiego 

przedstawił Etatowy Członek Zarządu Janusz Sikora. (OS.8031.9.2017) 

 

Uchwała Nr 113/750/17 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 

w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 

gostyńskiego została podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 6 b) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Poniec przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak. 
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Uchwała Nr 113/751/17 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Poniec została podjęta w wyniku 

głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 6 c)  

Projekt uchwały w sprawie udzielenia upoważnień kierownikom jednostek organizacyjnych do 

zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku następnym jest niezbędna do 

zapewnienia ciągłości działania jednostki i termin zapłaty upływa w roku następnym przedstawiła 

Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak. 

Maksymalna kwota zobowiązań nie może przekroczyć kwoty 100 000 zł w danej jednostce 

organizacyjnej.  

 

Uchwała Nr 113/752/17 w sprawie udzielenia upoważnień kierownikom jednostek 

organizacyjnych do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku 

następnym jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i termin zapłaty 

upływa w roku następnym została podjęta w wyniku głosowania: 5 „za”. 

 

Ad 6 d) 

Projekt uchwały w sprawie przekształcenia umowy o pracę Kierownikowi Młodzieżowej Świetlicy 

Środowiskowej w Pogorzeli przedstawił Starosta Robert Marcinkowski. 

Zarząd postanowił z dniem 1 grudnia br. przekształcić umowę zawartą na czas określony z panią 

Pauliną Maćkowiak – Kierownikiem Młodzieżowej Świetlicy Środowiskowej w Pogorzeli w umowę o 

pracę zawartą na czas nieokreślony.  

 

Uchwała Nr 113/753/17 w sprawie przekształcenia umowy o pracę Kierownikowi 

Młodzieżowej Świetlicy Środowiskowej w Pogorzeli została podjęta w wyniku głosowania: 

5 głosów „za”.  

 

Ad 6 e) 

Projekt uchwały w sprawie przekształcenia umowy o pracę Dyrektorowi Centrum Obsługi 

Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Bodzewie przedstawił Starosta Robert Marcinkowski. 

Zarząd postanowił z dniem 1 grudnia br. przekształcić umowę zawartą na czas określony z panią 

Karoliną Dolatą – Dyrektorem Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych 

w Bodzewie w umowę o pracę zawartą na czas nieokreślony.  

 

Uchwała Nr 113/754/17 w sprawie przekształcenia umowy o pracę Dyrektorowi Centrum 

Obsługi Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Bodzewie została podjęta w wyniku 

głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 6 f) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XXV/185/17 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie 

określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, 

realizowanych w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

oraz wysokości kwot na poszczególne zadania w 2017 r. przedstawił Etatowy Członek Zarządu 

Janusz Sikora. (nr sprawy: WO-ZA.0020.12.2017) 

 

Uchwała Nr 113/755/17 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w 

sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/185/17 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 30 marca 2017 r. 
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w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne zadania w 

2017 r. została podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  

 

Ad 6 g) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu 

Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2017 rok przedstawiła Skarbnik 

Powiatu Eleonora Gościniak.  

 

Uchwała Nr 113/756/17 w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady 

Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2017 rok została 

podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 6 h) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu 

Gostyńskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 

2017- 2028 przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak.  

 

Uchwała Nr 113/757/17 w sprawie przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady 

Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gostyńskiego na lata 2017- 2028 została podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 6 i) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 

wydatków budżetu powiatu, które w 2017 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego 

przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak.  

 

Uchwała Nr 113/758/17 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w 

sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2017 r. nie wygasają z upływem roku 

budżetowego została podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  

 

Ad 6 j) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 108/717/17 w sprawie przeprowadzenia kontroli w 

Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki Zdrowotnej w Gostyniu przedstawił Sekretarz Leszek 

Maliński. 

Uchwała dotyczy zmiany terminu sporządzenia sprawozdania z kontroli z dnia 30 listopada 2017 r. 

na dzień 7 grudnia 2017 r. 

 

Uchwała Nr 113/759/17 w sprawie zmiany uchwały nr 108/717/17 w sprawie przeprowadzenia 

kontroli w Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki Zdrowotnej w Gostyniu została 

podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

 

Starosta Robert Marcinkowski ogłosił przerwę w obradach  

na czas trwania XXXIV sesji Rady Powiatu. 

Obrady wznowiono o godz. 16:00 
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Ad 6 k) 

Projekt uchwały w sprawie określenia sposobu wykonania uchwał Rady Powiatu Gostyńskiego 

przedstawił Sekretarz Leszek Maliński.  

 

Uchwała Nr 113/760/17 w sprawie określenia sposobu wykonania uchwał Rady Powiatu 

Gostyńskiego została podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 6 l) 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora 

Gościniak.  

 

Uchwała Nr 113/761/17 w sprawie zmian w budżecie powiatu została podjęta w wyniku 

głosowania: 5 głosów „za”.  

 

Ad 7 a) 

Rozpatrzenie interpelacji złożonej na sesji Rady Miejskiej w Krobi przez radnego Mariusza Dudę w 

sprawie obniżenia krawężnika przy przejściu dla pieszych na ul. Jutrosińskiej na wysokości sklepu. 

(nr sprawy: KD.DR.0362.102.2017) 

 

Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi, że prace 

zostaną wykonane w ramach bieżącego utrzymania dróg w terminie do 30 czerwca 2018 r. 

Odpowiedzi udzieli KD-DR. 

 

Ad 7 b) 

Rozpatrzenie interpelacji złożonej na sesji Rady Miejskiej w Krobi przez radną Genowefę Skrobałę 

w sprawie usunięcia wiatrołomów w ciągu drogi powiatowej Gogolewo-Niepart. (nr sprawy: 

KD.DR.0362.102.2017) 

 

Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi, że obecnie 

trwają prace przy podkrzesywaniu drzew. W ramach zadania w terminie do 30 czerwca 

2018 r. zostanie uporządkowany teren po nawałnicach. 

Odpowiedzi udzieli KD-DR. 

 

Ad 8 a) 

Zarząd zapoznał się z odpowiedzią Dyrektora SPZOZ w Gostyniu w sprawie odpłatności za 

korzystanie z TV na oddziałach szpitalnych. (nr sprawy: WO-ZA.0023.2.2017) 

W piśmie Dyrektor informuje, że w szpitalu w Gostyniu płatne odbiorniki TV założyła i serwisuje 

Zachodniopomorska Sieć Telewizji Szpitalnej ORION TV. Odbiorniki TV zainstalowane są w 

oddziałach: chirurgii dziecięcej- 4, chirurgicznym- 5, wewnętrznym- 7, ginekologicznym- 3, w 

oddziale położniczym- 2. W oddziale dziecięcym z uwagi na wiek leczonych dzieci oraz to, iż w 

różnych porach odpoczywają (śpią - niekiedy wielokrotnie przedtem usypiane przez ich 

opiekunów), nie instalowano TV odpłatnej, jak w pozostałych oddziałach, tj. działającej przy 

pomocy płatnego automatu. Dzieci mają do dyspozycji książki, gry planszowe oraz wgrane gry tzw. 

wyspa Orange. Również w oddziale chirurgii dziecięcej jest do dyspozycji tzw. bajkowóz - 

wędrująca biblioteka. Szpital będzie rozważał możliwości ujednolicenia korzystania z TV w 

oddziale dziecięcym oraz chirurgii dziecięcej. Na powyższe usługi została zawarta umowę z firmą, 

która obecnie wpłaca miesięcznie na konto szpitala kwotę 400 zł. Kwota ta będzie negocjowana od 

przyszłego roku. Godzina oglądania TV wynosi 2 zł - wrzut do automatu. Odbiorniki TV posiadają 

moc zużycia do 50 W. Posiadanie własnego systemu TV jest inwestycją drogą (zakup TV, 
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automatów wrzutowych, koszty całości montażu, koszty serwisu i naprawy, oglądanie bez limitu 

czasowego to również koleje koszty dla szpitala), dlatego tak jak wiele innych szpitalach, 

skorzystali z tej formy współpracy z firmą zewnętrzną. 

 

Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił przekazać kopię odpowiedzi 

radnemu Grzegorzowi Grzegorzewskiemu. 

Odpowiedzi udzieli WO-ZA. 

 

Ad 8 b) 

Zarząd zapoznał się z odpowiedzią Dyrektora SPZOZ w Gostyniu w sprawie uwag zgłoszonych 

przez członka zarządu Damiana Walczaka. (nr sprawy: WO-ZA.0020.34.2017) 

W piśmie dyrektor informuje, że pomimo trwających prac remontowych działa domofon 

głośnomówiący, który znajduje się w widocznym miejscu po prawej stronie drzwi wejściowych na 

frontonie szpitala. Domofon jest podświetlany, a wejście do szpitala po zakończeniu prac będzie 

dodatkowo podświetlone. Jednocześnie informuje, że strona internetowa SPZOZ w Gostyniu 

zastała zaktualizowana i po naniesieniu drobnych poprawek w dniu 25.11.17 r. udostępniona. 

 

Ad 9) 

Przyjęcie projektów decyzji w sprawie aktualizacji opat rocznych z tytułu trwałego zarządu 

sprawowanego przez powiatowe jednostki organizacyjne. (nr sprawy: GN-NA.6844.1.2017) 

Aktualizacja zmienia opłaty roczne obowiązujące od 2010 r., a w przypadku Domu Dziecka 

w Gostyniu - od 2013 r. Zgodnie z ustawą z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomo-

ściami (t.j. Dz.U. z 2016 r. poz. 2147 ze zm.) aktualizacji opłaty rocznej dokonuje się na podstawie 

wartości nieruchomości określonej przez rzeczoznawcę majątkowego. Wartość nieruchomości -

w stosunku do poprzedniej wyceny - wzrosła. Zmniejszyła się jedynie w odniesieniu do nierucho-

mości Domu Dziecka w Gostyniu, na której został wyburzony dawny budynek warsztatowy. 

Zestawienie opłat: 

 

l.p. 
jednostka 

organizacyjna 
położenie 

nieruchomości 

wysokość 
dotychczasowej 

opłaty 

wysokość opłaty 
od 2018 r. 

1. 
Dom Pomocy Społecznej 

w Chumiętkach 
Chumiętki 5 571, 37 zł 5 730,00 zł 

2. 
Dom Pomocy Społecznej 

w Rogowie 

Rogowo 3 142,95 zł 3 61 5,59 zł 

Ciołkowo 1 396,20 zł 1 686,00 zł 

3. 
Dom Pomocy Społecznej 

w Zimnowodzie 

Zimnowoda 3 565,37 zł 3 609,00 zł 

Bruczków 558,27 zł 761 ,40 zł 

4. Dom Dziecka w Bodzewie Bodzewo 1 336,00 zł 1 81 8, 00 zł 

5. Dom Dziecka w Gostyniu Gostyń 567,25 zł 486,00 zł 

 SUMA: 16 137,41 zł 17 705,99 zł 

 

 

Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” podjął przedłożone przez Wydział GN decyzje.  
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Ad 6) 

Informacja członków Zarządu z podejmowanych działań między posiedzeniami Zarządu.  

Starosta Robert Marcinkowski poinformował, że do Starostwa wpłynęło pismo pełnomocnika 

spadkobierców budynku, w którym mieści się Dom Pomocy Społecznej w Chwałkowie w sprawie 

propozycji zawarcia ugody. Starosta zaproponował, aby zaprosić przedstawicieli spadkobierców na 

spotkanie z Zarządem oraz radnymi Rady Powiatu.  

Zarząd postanowił, że spotkanie z radnymi w tej sprawie zostanie zorganizowane w styczniu 2018. 

Do propozycji Zarządu przychylił się obecny na posiedzeniu Przewodniczący Rady Powiatu Alfred 

Siama.  

Sprawą zajmie się GN.NA w porozumieniu z radcą prawnym. 

 

Członek Zarządu Damian Walczak powiedział, że na poprzednim posiedzeniu Zarządu Powiatu 

rozpatrywano wniosek dyrektor ŚDS w Chwałkowie w sprawie zwiększenia zatrudnienia o pół etatu 

dla dwóch pracowników. Nie było wówczas informacji, w jaki sposób miałoby się to odbyć. Okazuje 

się, że te dwie osoby to terapeuci zatrudnieni dzisiaj na pół etatu w DPS w Chwałkowie i pół etatu 

w ŚDS w Chwałkowie. Dyrektor DPS w Chwałkowie złożył pismo do Zarządu Powiatu, w którym 

sygnalizuje duży problem związany z przejściem tych pracowników, ponieważ tym samym traci on 

dwóch terapeutów zatrudnionych na pół etatu, co może mieć wpływ na zmniejszenie standardu 

funkcjonowania Domu. Poza tym jest problem z odpowiednim wykorzystaniem pomieszczeń 

znajdujących się na pierwszym piętrze budynku głównego, gdyż w przypadku przejścia terapeutów 

do pracy na cały etat w ŚDS, w całości będą realizowali te zadania w tym budynku. Nawet fakt 

zatrudnienia nowych terapeutów może spowodować, że dla mieszkańców DPS-u te usługi nie 

będą mogły być świadczone. Pracownicy ci złożyli już dyrektorowi DPS wypowiedzenia 

dotychczasowych umów o prace.  

Etatowy Członek Zarządu Janusz Sikora zwrócił uwagę, że Zarząd wyraził zgodę na 

zwiększenie etatów, natomiast formy współpracy muszą ustalić między sobą dyrektorzy obu 

placówek. Ponadto w Domu Pomocy Społecznej w Chumiętkach współczynnik pracowników 

merytorycznych, który wynosił kiedyś 0,6 teraz wynosi 0,5. Istnieje zatem szansa, aby jeden 

terapeuta przeszedł do DPS Chwałkowo. Poinformował, że w najbliższy poniedziałek odbędzie się 

spotkanie obu dyrektorów z dyrektorem Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gostyniu.  

 

Ad 7) 

W punkcie „Wolne głosy i wnioski”  

 

Ad 8) 

Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Robert Marcinkowski zamknął 113 posiedzenie Za-

rządu Powiatu. 

 

   Starosta Gostyński 

/-/ Robert Marcinkowski 

Członkowie Zarządu: 

1. Czesław Kołak   

2. Zenon Norman   

3. Janusz Sikora   

4. Damian Walczak  

Protokołowała: Elżbieta Mikstacka 


